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Proiectul construirii a 156 de garsoniere si apartamente in municipiul Sighetu Marmatiei, care
cuprinde mai multe locuinte sociale, a intrat in impas dupa ce Ministerul Dezvoltarii Regionale si
Turismului a anuntat autoritatea locala ca a oprit finantarea. Totusi, oficialii sigheteni cred ca
blocurile vor fi terminate anul viitor, daca va fi reluata finantarea, insa nu stiu de unde vor scoate
bani pentru reteaua de apa-canal, lucrarile respective fiind estimate la un milion de euro. 

In zona Fucs, pe un teren viran de la ieşirea din Sighetu Marmatiei spre Baia Mare,
municipalitatea sigheteana construieste 156 de garsoniere si apartamente. Proiectul, care
cuprinde si locuinte sociale, “s-a oprit la etajul doi”, ministerul condus de Elena Udrea anuntand
oprirea finantarii. 

„Doua blocuri sunt in constructie, unul e la nivelul radierului, celalalt e la etajul doi. Lucrarile
stagneaza, mai exact le-am oprit, pentru ca am fost anuntati de la Ministerul Dezvoltarii ca nu
mai primim finantare pentru continuarea lucrarilor”, a confirmatviceprimarul Ovidiu Nemes.   
Desi autoritatea publica sigheteana e convinsa ca „dupa criza” finantarea va fi reluata si ca
blocurile vor fi gata anul viitor, viceprimarul Nemes spune ca, deocamdata,primaria nu are bani
pentru aductiunea de apa-canal. Iar in lipsa acesteia, locuintele nu vor putea fi date in folosinta. 

„Sunt necesari pentru reteaua de apa-canal aproape 40 de miliarde de lei vechi (n.r., un milion
de euro). Nu stiu de unde vom scoate acesti bani”, a spus Nemes. 

Amplasamentul blocurilor a creat tensiuni printre consilierii locali, anul trecut acestia cedand in
fata administratiei Spitalului Municipal Sighetu Marmatiei, care a refuzat constructia blocurilor in
gradina unitatii sanitare pe considerent ca vroia sa faca acolo un heliport. 

„Era o suprafata in incinta Spitalului Municipal. A fost o chestiune politica, pentru ca s-au lasat
deoparte ratiunile financiare. In acea zona aveam trase utilitatile, fapt foarte important intr-o
investitie de acest gen. Dar managerul spitalului, actualul director al DSP, Bodnar Vasile, a
motivat ca acolo vrea sa faca un helioport, desi existau alte suprafete de teren unde s-ar fi putut
amenaja heliportul daca se considera ca in perioada asta de criza si de foame ducem lipsa de
heliporturi intr-un spital in care oamenii tremura de frig si nu exista medicamente, bani pentru
salarii...”, a explicat Nemes. 

Asa ca sighetenii au mutat amplasamentul blocurilor la Fucs, pe un teren viran fara utilitati, la
iesirea catre Baia Mare.
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